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Protokół Nr XXXIX/2017 

z XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 31 sierpnia  

  2017 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego  w Strykowie  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XXXX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.03 otworzył 

XXXIX sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Podczas otwarcia XXXIX sesji nieobecni radni Sylwester Kacprzak i Łukasz Orłowski. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Andrzejowi Pożarlikowi. 

 

Ad. pkt 3 Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad XXXIX sesji: 

1. Otwarcie obrad XXXIX sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Bezpieczeństwo publiczne na terenie Gminy Stryków w tym funkcjonowanie 

Komisariatu Policji w Strykowie ( gość zaproszony – Komendant Wojewódzki 

Policji w Łodzi). 

6. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza Strykowa dot. stanu przygotowania  placówek 

oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2017/2018. 

8.  Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady 

z działalności w okresie między sesjami. 

9. Zatwierdzenie protokołów: 

1) Nr XXXVI/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w 

dniu 25 maja 2017 r.; 

2) Nr XXXVII/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w 

dniu 29 czerwca 2017 r.; 
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3) Nr XXXVIII/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w 

dniu 20 lipca 2017 r. 

10. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 

rok, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2017-2027, 

c) zmieniającej uchwałę Nr XVI/114/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 18 grudnia 2015r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso 

tych należności, 

d) w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Stryków, 

e) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, 

f) w sprawie zniesienia prawnej ochrony drzewa w postaci pomnika 

przyrody, 

g) w sprawie zniesienia prawnej ochrony drzewa w postaci pomnika 

przyrody, 

h) w sprawie zmiany nazwy ulicy Janka Krasickiego w miejscowości 

Stryków symbolizującą komunizm, 

i) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dobieszków, 

j) w sprawie przyjęcia Programu "Strykowska Karta Seniora". 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie złożył wniosek o poszerzenie porządku obrad 

o pkt Przyjęcie planów pracy stałych Komisji rady na drugie półrocze 2017 r. w pkt 11. 

Pozostałe punkty porządku obrad otrzymują kolejną po nim numerację. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosy  wstrzymujące  się  

Porządek obrad po zmianie: 

 

Porządek obrad XXXIX sesji: 

1. Otwarcie obrad XXXIX sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Bezpieczeństwo publiczne na terenie Gminy Stryków w tym funkcjonowanie 

Komisariatu Policji w Strykowie ( gość zaproszony – Komendant Wojewódzki 

Policji w Łodzi). 

6. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza Strykowa dot. stanu przygotowania  placówek 

oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2017/2018. 
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8.  Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady 

z działalności w okresie między sesjami. 

9. Zatwierdzenie protokołów: 

4) Nr XXXVI/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w 

dniu 25 maja 2017 r.; 

5) Nr XXXVII/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w 

dniu 29 czerwca 2017 r.; 

6) Nr XXXVIII/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w 

dniu 20 lipca 2017 r. 

10. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 

rok, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2017-2027, 

c) zmieniającej uchwałę Nr XVI/114/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 18 grudnia 2015r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso 

tych należności, 

d) w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Stryków, 

e) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, 

f) w sprawie zniesienia prawnej ochrony drzewa w postaci pomnika 

przyrody, 

g) w sprawie zniesienia prawnej ochrony drzewa w postaci pomnika 

przyrody, 

h) w sprawie zmiany nazwy ulicy Janka Krasickiego w miejscowości 

Stryków symbolizującą komunizm, 

i) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dobieszków, 

j) w sprawie przyjęcia Programu "Strykowska Karta Seniora". 

11. Przyjęcie planów pracy stałych Komisji rady na drugie półrocze 2017 r. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

14. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Damian Drzewiecki, 

2) Andrzej Janeczko,  

3) Karol Lenart. 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w  składzie:  

13 głosów za bez głosów przeciwnych i 0 głosów wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 5 Bezpieczeństwo publiczne na terenie Gminy Stryków w tym funkcjonowanie 

Komisariatu Policji w Strykowie ( gość zaproszony – Komendant Wojewódzki Policji w 

Łodzi). 
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Komendant Wojewódzki Policji w Łodzi do udziału w posiedzeniu Rady Miejskiej w 

Strykowie delegował: 

Pana Robert Śniecikowskiego  Komendanta Powiatowego Policji w Zgierzu oraz I 

Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Zgierzu Pana Pawła Głuszczyka. 

Pan Robert Śniecikowski Komendant Powiatowy Policji w Zgierzu przedstawił  analizę 

bezpieczeństwa na terenie Gminy Stryków  za 2016 r. oraz aktualną informację dot. 

bezpieczeństwa na terenie Gminy Stryków popartą prezentacją multimedialną. 

W trakcie dyskusji dot. bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Stryków głos zabrali: 

Radny Andrzej Pożarlik mówił o dodatkowym obciążeniu Komisariatu Policji w Strykowie 

wykonywaniem zadań związanych ze zdarzeniami powstałymi na autostradzie ( kolizje , 

wypadki) co wg niego nie powinno mieć miejsca przy takiej obsadzie w Komisariacie Policji 

w Strykowie jaka jest obecnie. 

Pan Tadeusz Widalski sołtys wsi Kalinów mówił o tym , że należałoby usprawnić 

postępowanie mandatowe , którego sam doświadczył w ostatnim czasie, gdzie jego pobyt w 

Komisariacie Policji w Strykowie trwał blisko dwie godziny (tyle trwało wystawienie 

mandatu). 

Radny Bogdan Walczak mówił o tym , że przedstawione wyniki działań Komisariatu Policji 

w Strykowie są zadowalające, rada nie jest nastawiona na krytykę Policji jednak radny jest 

zdania, że Policja powinna przeciwdziałać zdarzeniom poprzez prowadzenie profilaktyki a nie 

tylko podejmować działania w większości jako interwencje. 

Radny zwrócił się z  następującymi pytaniami do Komendanta Powiatowego Policji: 

 czy wie ilu obecnie przebywa cudzoziemców na terenie Gminy Stryków? 

 czy zostanie przywrócone całodobowe  funkcjonowanie Komisariatu Policji w 

Strykowie ? 

 czy zostanie zwiększona ilość funkcjonariuszy w Komisariacie Policji w Strykowie? 

Radny Bogdan Walczak mówił, że Policja na terenie Strykowa powinna reagować na złe 

oznakowanie  dróg m.in. drogi krajowej nr 14.Na parkingu nad zalewem często stoją 

samochody powyżej dopuszczalnego tonażu. 

Radny mówił o tym, że po zakończeniu omawiania tego punktu porządku obrad przekaże 

Komendantowi Powiatowemu Policji w Zgierzu wykaz zdarzeń wraz z datami swoich 

zgłoszeń o interwencję Policji i prosi o udzielenie informacji jak zgłoszenia zostały 

zakończone. 

Pan Robert Śniecikowski mówił, że według jego wiedzy obecnie na terenie Gminy Stryków 

przebywa ok.1600 osób przyjezdnych. W większości są to pracownicy firm na terenie Gminy 

Stryków. 

Zdarzają się interwencje Policji jednak według przeprowadzonych analiz   nie stwarzają one 

zagrożenia dla bezpieczeństwa. Są to interwencje różnej gradacji ważności. 

Na dzień dzisiejszy nie przewiduje się przywrócenia służby dyżurnej w Komisariacie Policji 

w Strykowie, ponieważ zdaniem Komendanta jest to blokowanie 5 etatów policjantów. 

Obsługa w Komisariacie jest całodobowa pomimo zniesienia służb dyżurnych. Nie zdarzyło 

się żeby ktoś nie został obsłużony.  

Parkowanie na parkingu samochodów do tego nieuprawnionych jest sprawą Inspekcji 

Transportu Drogowego. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że przywrócenie służby dyżurnej w Komisariacie Policji w 

Strykowie jest niekorzystne, jest to ,,uziemienie  ʼʼ pięciu etatów. Jeżeli te etaty miałyby 

przełożyć się na wyjście w teren policjantów to miałoby to sens. 

Radny Sylwester Kacprzak nawiązując do wypowiedzi Komendanta Powiatowego Policji w 

Zgierzu odnośnie dużego obciążenia  dla policji zdarzeniami w ruchu drogowym mówił, że w 

związku z rozpoczęciem roku szkolnego zwraca się z prośbą do policji o podjęcie działań na 

drodze w Dobrej pomiędzy drogą Nr 14 a drogą Stryków- Zgierz , gdzie notorycznie 
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pojawiają się samochody ponad tonażowe. Ruch pieszych , zwłaszcza dzieci jest wzmożony 

w okresie roku szkolnego na tej drodze w ciągu dnia , rodzice na zebraniach często zgłaszają 

ten problem.  

Radny mówił o tym, że jest możliwość dla policji korzystania z monitoringu gminnego 

zlokalizowanego przy obiektach użyteczności publicznej na terenie naszej gminy  celem 

rozwiązania niektórych problemów. 

Pan Robert Śniecikowski mówił, że jest wdzięczny wszystkim samorządom  również 

strykowskiemu za to , że są monitoringi na terenie gminy, które w dużej mierze ułatwiają 

pracę policji. 

Przewodniczący RM w Strykowie udzielił głosu Mieszkańcowi Gminy Stryków , który 

mówił, że na przedstawionej prezentacji przez policję wszystko wygląda bardzo ładnie- 

wykrywalność i liczba przestępstw. A jak wygląda liczba wykroczeń? Jak wygląda 

wykrywalność tego typu kwestii i jakie działania prewencyjne podejmuje policja na naszym 

terenie? Ostatni przypadek- obok obelisku nad zalewem , w środku dnia miała miejsce libacja, 

która nie trwała krótko- bo cały dzień. Następnego dnia została tylko czapka i kula. Czy w 

związku z tym, że mamy monitoring zwalnia to policjantów z patroli na terenie naszej gminy? 

Policzyłem, że skoro w Polsce mamy ok.100 tys. policjantów to jeden przypada na mniej 

więcej 380 obywateli. Natomiast w naszym przypadku jeżeli mamy ok.12 tys. stałych 

mieszkańców i tych co tutaj pracują czyli ta liczba może osiągnąć razem ok.20 tys. , przy tych 

20 policjantach co tu pracują  przypada jeden policjant na 1000 obywateli. Jakby Pan to 

ocenił? 

Pan Robert Śniecikowski mówił, że Komisariat Policji w Strykowie i funkcjonariusze nie 

zostali zostawieni sami sobie. Są kierowane patrole ruchu drogowego, patrole wywiadowcze, 

których na co dzień nie widzi dać ponieważ pracują w innym systemie i  nie umundurowani. 

Co zaś tyczy statystyki wykroczeń to przyjęliśmy 105 wykroczeń i będziemy je prowadzić. 

Nie odpowiem w tej chwili o wykrywalności z podziałem na poszczególne kategorie bo gro 

tych wykroczeń to są wykroczenia na autostradzie  w ruchu drogowym, zwłaszcza 

uszkodzenia bramek na autostradzie. 

Mieszkaniec Gminy Stryków mówił, że najbardziej interesuje go kradzież rowerów bo znów 

zaczęły znikać. 

Pan Robert Śniecikowski mówił, że jeżeli jest takie zainteresowanie kradzieżą rowerów Pan 

Koźmiński może udzielić Panu informacji po sprawdzeniu. 

Radny Karol Lenart pytał jak wygląda sprawa wykroczeń pieszych na terenie gminy? Dużo 

z tych wykroczeń dotyczy mieszkańców naszej gminy, a zwłaszcza osób w podeszłym wieku, 

którzy nieprawidłowo przechodzą przez ulicę. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że chodzi o to żeby policjanci nie stali i nie polowali na 

takie osoby. Czasami realnie nie ma zagrożenia a mimo to policjanci stojący na parkingu 

polują. 

Pan Robert Śniecikowski pytał czy chodzi o karalność pieszych? Jeżeli tak to z reguły jest to 

uproszczony sposób postępowania, który kończy postępowanie mandatowe. Poproszę pana 

Komendanta Komisariatu o udzielenie Panu odpowiedzi. 

Komendant mówił, że rozumie problem osób starszych, jest to przykre  jednak prawo 

stanowione jest i stosowane jednakowo dla wszystkich.  

Mieszkaniec Gminy Stryków mówił, że w kwestii równości wobec prawa  i stosowania 

prawa warto byłoby stosować to w sposób realny bo często policjanci interweniują w parku 

gdzie spożywany jest alkohol ale już pod obeliskiem mimo , że jest to przy głównej ulicy już 

tego typu działań nie ma. 

Pan Robert Śniecikowski mówił, że słyszy to Komendant Komisariatu Policji w Strykowie i 

jak będzie taka potrzeba będzie reakcja policji. Nasza praca polega też na państwa informacji, 

jeżeli coś się dzieje  złego proszę dzwonić.  
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Radny Andrzej Janeczko mówił, że wszystkim chodzi o to żeby nie być takimi służbistami. 

Może dobrze byłoby wysłać policjantów na zachód do innych krajów aby zobaczyli jak 

pracują tamte służby. W Stanach można przechodzić na czerwonych światłach i tam żaden 

policjant nie zatrzymuje jeżeli jest droga pusta a ktoś przechodzi na czerwonym świetle. Jest 

to logiczne i pragmatyczne a z drugiej strony w naszym społeczeństwie panuje 

przeświadczenie, że policja jedzie tam gdzie jest łatwo czyli jak idzie staruszka przez ulicę to 

ją się ruga a jeżeli biją się z nożami w ciemnym za łuku to policjant nie pójdzie .I my mamy 

takie przeświadczenie o pracy policji. Z dwóch stron powinna być szeroka tolerancja a nie 

tylko przepisy i pewnego rodzaju nadgorliwość. 

Pan Robert Śniecikowski mówił, że czerwone światło jest u nas zagrożeniem. 

Niejednokrotnie widać jak kobiety z dziećmi ciągną te dzieci na czerwonym świetle. Przy 

porównaniu Polski do Stanów trzeba mieć na uwadze inną kulturę jazdy w Stanach. U nas 

ograniczenie prędkości do 50 km/h  my Polacy traktujemy tak, że możemy jechać o 20 km/h 

więcej a to jest już bardzo dużo. Przejście dla pieszych jest po to żeby po nim chodzić. Ten 

który jedzie, zbliżając się do przejścia dla pieszych musi reagować natomiast poza nim droga 

jest dla niego. Nie mogę powiedzieć policjantom , którzy jadą w teren aby stosowali tylko 

pouczenia. 

Komendant mówił o tym, że istnieje aplikacja krajowa mapa zagrożeń bezpieczeństwa gdzie 

przez Internet można dokonywać zgłoszeń miejsc niebezpiecznych. Policja jest zobowiązana 

do weryfikacji tych zgłoszeń  czy są prawdziwe czy nie. Taka weryfikacja jest wielokrotna 

nie jednorazowa, np. w Zgierzu mieszkańcy poprzez tą aplikację dokonują zgłoszeń miejsca 

niebezpiecznego na jednej z ulic tego miasta. 

Radny Damian Drzewiecki mówił, że nasza świadomość bezpieczeństwa wpajana jest nam 

od dzieciństwa, która procentuje w dorosłym już życiu. 

Radny zwrócił się z pytaniem do Komendanta czy nie uważa żeby zwiększyć ilość spotkań w 

przedszkolach i szkołach celem prowadzenia takiej akcji profilaktycznej przez policję? 

Pan Robert Śniecikowski mówił, że policja jest otwarta na takie inicjatywy prowadzenia 

spotkań profilaktycznych. 

W Komisariacie Policji w Strykowie pracuje Pan Błażejewski dzielnicowy, który jest osobą 

kompetentną do prowadzenia takich akcji, jeżeli zajdzie potrzeba mogą być skierowani do 

takich akcji policjanci z ruchu drogowego ze Zgierza, którzy będą uczyć dzieci prawidłowego 

zachowania na drodze. Jest też w Komendzie w Zgierzu stanowisko profilaktyka społecznego, 

który jest odpowiedzialny za spotkania z dziećmi, rodzicami , osobami starszymi.  

Radny Andrzej Pożarlik powrócił do tematu obcokrajowców na terenie gminy Stryków i 

mówił, że w mediach pojawiają się  informacje o pobiciu Ukraińców. Na elewacjach 

budynków w Strykowie pojawiły się obraźliwe napisy. Radny pytał czy w policji jest osoba , 

która monitoruje sprawy związane z cudzoziemcami? Czy policja ma taką informację kto do 

nas przyjeżdża , jaka ma kartę karną, czego możemy się spodziewać z tamtej strony? Czy za 

nimi nie przyjdzie napływ głębokiej przestępczości? 

Pan Robert Śniecikowski mówił, że w strukturach Komendy Powiatowej w Zgierzu są 

funkcjonariusze odpowiedzialni za przestępstwa z nienawiści. Są też inne formacje 

odpowiadające za napływ tych osób z punktu zagrożenia terrorystycznego, które mają 

większy dostęp do źródeł zagranicznych. 

Radny Bogdan Walczak nawiązał do wypowiedzi Komendanta o wynikach wypadkowości 

w województwie łódzkim. Radny pytał co jest przyczyną tych wypadków? 

Radny zwracając się do Komendanta mówił, aby Komendant nie odebrał wypowiedzi 

radnych jako atak na policję bo tak nie jest ale jednocześnie radni domagają się do 

wypełniania zadań przez policję zgodnie z kartą tak jak jest to zapisane do prowadzenia 

profilaktyki. Przedstawił Pan wyniki natomiast mało było o profilaktyce- spotkaniach z 

dziećmi, ludźmi dorosłymi … 
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Zwracam cały czas do sprawy funkcjonowania Komisariatu ale nie jako budynku tylko 

służby. 

Radny Jarosław Włodarczyk mówił, że uwagi radnego Walczaka są słuszne a poruszył 

sprawę imigrantów, z którymi na tą chwilę rząd Polski walczy. Zauważmy co się dzieje za 

granicą. Chwała rządowi , że się nie ugiął. 

Radny Łukasz Orłowski mówił w odniesieniu do wypowiedzi Pana Komendanta, że każdy 

walczy o swoje. Radni walczą o to żeby mieszkańcy czuli się bezpiecznie , żeby w każdej 

sytuacji jak są zgłoszenia do policji pojawił się patrol. Ludzi obcych na terenie gminy jest 

bardzo dużo. Na tyle ile możemy pomagamy policji ale również oczekujemy współpracy ze 

strony policji. 

Pan Robert Śniecikowski podziękował  za zaproszenie na sesję. Zgłoszone przez radnych 

problemy będzie miał na uwadze. 

Przewodniczący ogłosił  10-cio minutową przerwę w obradach. 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

 

Ad. pkt 6 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między 

sesjami. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił o następujących sprawach: 

 w ostatnim czasie gmina nasza dotknięta została skutkami nawałnicy  co prawda w 

mniejszej skali niż w innych regionach kraju gdzie zniszczone zostały budynki, 

zawalone drzewami drogi, które należało udrożnić. We współdziałaniu z ochotniczą 

strażą i jednostką zawodową staraliśmy się naprawiać te szkody. Jesteśmy 

przygotowani do podejmowania takich działań, mamy plandeki , które są 

wykorzystywane do zabezpieczenia uszkodzonych budynków. Wszystkie straty 

zostały oszacowane przez komisję, szacunki zostały przesłane do Wojewody , 

czekamy na decyzje odszkodowawcze. Szczególnie ucierpiało jedno gospodarstwo w 

Zelgoszczy. Została udzielona już pierwsza pomoc dla poszkodowanych. Czekamy na 

zgłoszenia z określeniem miejsc gdzie drzewa zostały uszkodzone lub są takie , które 

zagrażają bezpieczeństwu. Bardzo proszę sołtysów , radnych o zgłoszenia takich 

miejsc. 

 w związku z informacją  generalnej dyrekcji dróg na podstawie informacji z 

ministerstwa , że nie będzie przebudowy drogi krajowej nr 14  zgłosiłem problemy, 

które występują na terenie naszej gminy szczególnie w Dobrej- skrzyżowanie dróg, 

oraz problem na naszych drogach, który pojawia się w momencie różnych zdarzeń na 

drodze nr 14 ( kolizje, wypadki) gdzie drogi nasze są wtedy obciążone dodatkowym 

ruchem samochodów. Dużym przedsięwzięciem będzie projektowane rondo na drodze 

nr 71 na skrzyżowaniu dróg Zelgoszcz-Kiełmina gdzie generalna dyrekcja będzie 

realizowała to zadanie. 

 odbyły się pewne uzgodnienia z podmiotami, które zakupiły tereny w Strykowie  i są 

zainteresowane realizowaniem zjazdu w Woli Błędowej. Generalna dyrekcja jest 

przychylna temu przedsięwzięciu jednak decyzja o realizacji zadania będzie należała 

do inwestora ponieważ to po stronie inwestora będą leżały koszty realizacji. 

 w dniu wczorajszym udzielona została pomoc rzeczowa dla rodziny poszkodowanej w 

sierpniowej nawałnicy w Gminie Czersk. Zostały zakupione i wysłane wyprawki 

szkolne dla dzieci. Na wrześniową sesję zaproponuję udzielenie pomocy finansowej 

dla tej Gminy. 

Pani Wioleta Głowacka Naczelni Wydziału Informacji i Promocji szczegółowo 

przedstawiła informację odnośnie udzielenia pomocy dla rodziny z gminy Czersk i 
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jednocześnie poinformowała, że jest w trakcie rejestracji Społeczny Komitet pomocy dla tej 

rodziny. Zbiórka będzie prowadzona m.in. podczas dożynek gminnych. 

Pani Głowacka przypomniała, że właśnie dziś upływa wstępny termin składania wniosków o 

dofinansowanie odnawialnych źródeł energii. Będą odbywały się spotkania informacyjne w 

tej sprawie , nie ma jeszcze ogłoszonego konkursu natomiast skontaktowała się z nami 

wczoraj firma, która instaluje takie urządzenia bez dofinansowania i posiada referencje z 

Urzędu Wojewódzkiego i innych gmin. Jesteśmy na etapie sprawdzania tej firmy gdzie 

instalowała takie urządzenia i jakie są opinie. Zainteresowanych  Pani Głowacka zaprosiła do 

Wydziału gdzie zostanie udzielona szczegółowa informacja w tej sprawie. 

 

Ad. pkt 7 Informacja Burmistrza Strykowa dot. stanu przygotowania  placówek 

oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2017/2018. 

 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków przedstawiła szczegółową informację dot. 

stanu przygotowania  placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2017/2018. 

 

Ad. pkt. 8 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji 

rady z działalności w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica w swoim sprawozdaniu  

poinformował o udziale w posiedzeniach merytorycznych komisji rady  oraz pracy nad 

przygotowaniem materiałów na bieżącą sesję rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  wzorem pracowników Urzędu zaapelował o 

zbiórkę dla rodziny poszkodowanej w nawałnicy. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w m-cu sierpniu opiniowała projekty 

uchwał na dzisiejszą sesję oraz ustaliła plan pracy na drugie półrocze 2017 r. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja Rewizyjna w miesiącu sierpniu ustaliła plan pracy na drugie 

półrocze 2017 roku . 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja na posiedzeniu m-cu sierpniu wypracowała wnioski do 

projektu budżetu na 2018 rok. Przewodniczący Komisji przedstawił wypracowane wnioski. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący  Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie na 

którym omawiała sprawę przygotowania Gminy do obchodów 100-lecia Niepodległości 

Polski. 

Ad. pkt. 9 Zatwierdzenie protokołów: 

7) Nr XXXVI/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w 

dniu 25 maja 2017 r.; 

Przewodniczący rady poinformował, że do protokołu  uwagę złożył radny Krzysztof 

Bandurowicz. 

Treść uwagi: po wypowiedzi radnego Orłowskiego ,, więc mowa, że nie został wysłuchany 

głos radych, którzy byli przeciwni podejmowaniu uchwały jest kłamstwem, odpowiedziałem 

,, nie powiedziałem nieprawdy ʼʼ 

Uwag  do protokołu z XXXVI  sesji podczas obrad XXXIX sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem złożonej  uwagi: 

9 głosów za  

1 głosów przeciwnych  

3  głosy  wstrzymujące  się  
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Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XXXVI  sesji wraz z uwagą przyjętą przez  

Radę Miejską w Strykowie: 

11 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głosy  wstrzymujące  się  

 

8) Nr XXXVII/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w 

dniu 29 czerwca 2017 r.; 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XXXVII  sesji podczas obrad XXXIX sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XXXVII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

 

11 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głosy  wstrzymujące  się  

 

9) Nr XXXVIII/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w 

dniu 20 lipca 2017 r. 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XXXVIII  sesji podczas obrad XXXIX sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XXXVIII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

 

11 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głosy  wstrzymujące  się  

Ad. pkt 10 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 

rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał skąd pochodzą środki w kwocie 700 tys. zł z 

przeznaczeniem na utworzenie parku? Radny mówił, że jest przeciwny budowie parku w tym 

miejscu i wnioskował o wykreślenie tej kwoty z projektu uchwały. Po ostatnich opadach 

okazało się , że nie jest to najlepsze miejsce ponieważ zostało zalane przez wodę. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

2 głosy za  

8 głosów przeciwnych  

2  głosy wstrzymujące  się  

Przewodniczący po głosowaniu poinformował, że wniosek radnego Bandurowicza nie 

uzyskał większości. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał jakie środki w tym roku są przeznaczone na budowę 

domu kultury? 
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Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków poinformowała, że uwzględniając zmiany 

objęte przygotowanym projektem uchwały,, na budowę centrum kultury limit na ten rok 

stanowił będzie kwotę 1.157.483,09 zł. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał na co te środki dokładnie zostaną wykorzystane? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że jesteśmy na etapie analizy 

projektu, mamy pozwolenie na budowę, będziemy przygotowywać przetarg i określać 

specyfikację przetargową taką , która będzie najbardziej korzystna dla nas. W związku z tym, 

że obawiamy się czy zdążymy z rozpoczęciem robót w tym roku zdejmujemy ze środków z 

tego zadania czyli z kwoty 2.733.000,00 zł środki finansowe aby ich nie blokować. 

Jest to pełny przetarg i związana z nim długa procedura. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków dodała, że planujemy na to zadanie 

wzięcie kredytu. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czy na tym etapie  znamy kosztorys budowy  bo skoro 

uzyskaliśmy pozwolenie na budowę to powinniśmy znać kosztorys. Zabezpieczyliśmy środki  

w  WPF ok.16 milionów złotych. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że kosztorys z pełnym wyposażeniem 

opiewa na 40 milionów złotych łącznie z zagospodarowaniem placu wokół. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głosy wstrzymujące  się  

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2017-2027, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał jak jest kwota na budowę centrum kultury w WPF? 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odpowiedziała, że kwota nie została 

zaktualizowana na dzień dzisiejszy, ponieważ zadanie jest na etapie przygotowania przetargu. 

To z przetargu będzie wynikać ostateczna kwota . 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał, czy znając kosztorys nie upoważnia nas to do 

wprowadzenia zmian w WPF? 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odpowiedziała, że wprowadzenie zmian 

będzie wynikać z konkretnego rozstrzygnięcia przetargowego. Możemy zrezygnować z części 

, które są w kosztorysie.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głosy wstrzymujące  się  

W związku z wystąpieniem niezgodności zgłoszonej przez radnych  w liczeniu głosów ,,zaʼʼ 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos wstrzymujący  się  

II Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

10 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3   głosy wstrzymujące  się 



11 

 

c) zmieniającej uchwałę Nr XVI/114/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 18 grudnia 2015r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso 

tych należności, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie zadano. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0   głosów wstrzymujących się 

 

d) w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków poinformowała, że podczas omawiania 

projektu uchwały na posiedzeniu merytorycznej komisji rady, komisja złożyła wniosek o 

uzupełnienie projektu uchwały o dopisanie  dzienników ustaw. 

Wniosek nie został uwzględniony ponieważ przy każdej zmianie przepisów nadrzędnych 

trzeba by dokonywać zmiany w uchwale. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że w związku z zapisami w ustawie o zasadach techniki 

prawodawczych mówi się , że wskazanie dzienników ustaw ma charakter dynamiczny i 

stosuje się brzmienie aktualne, chyba że złoży się zastrzeżenie, że wpisane jest brzmienie z 

konkretnego dziennika ustaw. 

Pani Katarzyna Zamolska radca prawny, mówiła że jest to zbędne i nie jest wymagane. 

Radny Damian Drzewiecki odniósł się do § 6 pkt 4 ppkt 1 i 2 i zacytował: 

,, Odpady komunalne zmieszane oraz pozostałości po segregacji odpadów należy gromadzić 

w pojemnikach metalowych lub z tworzywa sztucznego do tego celu przeznaczonych, o 

minimalnej pojemności, określonej w ust. 1, uwzględniającej średnie normy wytwarzanych 

odpadów w ciągu dwóch tygodni: 

1) dla budynków mieszkalnych jednorodzinnych i dla budynków mieszkalnych w zabudowie 

zagrodowej - 30 litrów na każdego mieszkańca; 

2) dla budynków mieszkalnych wielorodzinnych - 60 litrów na każdego mieszkańca …ʼʼ 

i  pytał skąd te różnice ?W przypadku odpadów segregowanych jest już ta sama ilość. 

Pani Anna Rosak insp. ds.ochrony środowiska mówiła, że to zróżnicowanie wynika z 

poprzedniego Regulaminu oraz z przeprowadzonych wyliczeń mając na uwadze charakter 

zabudowy. Na terenie zabudowy zagrodowej  do odpadów zmieszanych jest zaliczany popiół 

oraz skoszona trawa dlatego te normy są większe. 

Radny Damian Drzewiecki mówił, że akurat jest to odwrotnie – normy dla zabudowy 

zagrodowej są mniejsze. 

Pani Anna Rosak insp. ds.ochrony środowiska mówiła, że w dużej części na terenie 

zabudowy zagrodowej jednorodzinnej  mamy kompostowniki i ten odpad jest 

zagospodarowany indywidualnie na terenie posesji. Norma obliczana jest w kontekście ilości 

osób zamieszkujących posesję. 

Radny Damian Drzewiecki mówił, że nie przekonuje go taka argumentacja. Dobrze byłoby 

umożliwić tym osobom co nie mają kompostowników aby ta norma była jednakowa. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  
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0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się 

 

e) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków wnioskowała o wprowadzenie autopoprawki w 

ramach której dokonuje się zmiany § 3 ust.5 projektu uchwały, który brzmi: 
Prowadzący Punkt Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych przyjmuje wyłącznie te odpady 

wymienione w ust. 1, które zostały dostarczone przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz 

właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub inne nieruchomości 

wykorzystywane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywane jedynie przez część roku, 

położonych na terenie Gminy Stryków. 

Poprzednie  brzmienie dotyczyło dostarczania odpadów przez ich wytwórców. 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki do uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głos wstrzymujący się 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały z autopoprawką:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głos wstrzymujący się 
 

f) w sprawie zniesienia prawnej ochrony drzewa w postaci pomnika 

przyrody, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy projekt uchwały posiada wszystkie niezbędne 

opinie instytucji opiniujących? 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków poinformowała, że Regionalny Dyrektor 

Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniował niniejszy projekt uchwały z sugestią 

wprowadzenia autopoprawki. 

Autopoprawka dotyczy nowego brzmienia § 2: 
,, Ochrona drzewa, o którym mowa w ust. 1, wynika z uchwały Nr XII/86/2015 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 7 sierpnia 2015 r. w sprawie ustalenia zasad ochrony dla ustanowionych pomników 

przyrody oraz zniesienia ochrony prawnej w odniesieniu do niektórych obiektów (Dz. Urz. Woj. 

Łódzkiego z 2015 r. poz. 3440) – drzewo znajduje się pod pozycją lp. 2 załącznika Nr 2 do uchwały ʼʼ. 

Radny Andrzej Janeczko pytał jaki jest cel zniesienia statusu pomnika przyrody z tego 

drzewa? 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków odpowiedziała, że drzewo jest zniszczone. 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki do uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głos wstrzymujący się 

 

Radny Sylwester Kacprzak pytał czy postanowienie wydane przez RDOŚ jest prawomocne 

bo na takim dokumencie powinniśmy bazować? 
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Pani Katarzyna Zamolska radca prawny wyjaśniła, że sugestie RDOŚ zostały uwzględnione 

przez nas poprzez wprowadzenie autopoprawki w projekcie uchwały ,więc  nie musimy 

czekać na uprawomocnienie się postanowienia RDOŚ ponieważ nie będziemy go skarżyć. 

Radny Krzysztof Bandurowicz nawiązując do wcześniejszych wypowiedzi pytał czy taka 

opinia jest wymagana? 

Pani Katarzyna Zamolska radca prawny odpowiedziała, że jest wymagana. 

Radny Krzysztof Bandurowicz  w związku z tym pytał czy nie powinniśmy poczekać jak 

się uprawomocni i dopiero podejmować uchwałę? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że zmiany w k.p.a. polegają na tym, 

że nie trzeba czekać do momentu uprawomocnienia się wymaganym terminem ale wystarczy 

oświadczenie i decyzja jest prawomocna w tym dniu jeżeli wszystkie strony wyrażą swoje 

zdanie. My przyjęliśmy sugestie RDOŚ. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały z autopoprawką:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głos wstrzymujący się 

 

g) w sprawie zniesienia prawnej ochrony drzewa w postaci pomnika 

przyrody, 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków poinformowała, że w tym przypadku również 

jest pozytywna opinia RDOŚ z uwzględnieniem sugestii tego organu i wniosła o 

autopoprawkę analogiczną jak w poprzedniej uchwale. 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki do uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały z autopoprawką :  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

 

h) w sprawie zmiany nazwy ulicy Janka Krasickiego w miejscowości 

Stryków symbolizującą komunizm, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał w jakim zakresie rada związana jest poprzez podjęcie tej 

uchwały? 

Pani Katarzyna Zamolska radca prawny odpowiedziała, że rada przed podjęciem uchwały 

może zgłaszać autopoprawki natomiast jeżeli uchwała zostanie podjęta w takiej formie jak 

zgłoszony projekt, rada może ją zmienić tylko poprzez podjęcie uchwały zmieniającej.  

Radny Sylwester Kacprzak prosił o dokładne przyjrzenie się temu projektowi i zgłosił 

następujące uwagi do projektu uchwały: 

- nie gramatyczny tytuł uchwały wskazuje , że to Gmina Stryków symbolizuje komunizm, a 

nie nazwa ulicy, 

- brak w podstawie prawnej pełnych zapisów wynikających z ustaw ( art. 18 ust.2 pkt 13 – z 

czego ? , a art. 6 – po przeanalizowaniu dotyczy ustawy dekomunizacyjnej), 

- brak zapisu w projekcie uchwały , kto ją podejmuje. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej złożył wniosek o przesunięcie procedowania tej uchwały 

na koniec pkt 10 i doprecyzowanie  zapisów w projekcie uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  
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12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się 

 

i) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dobieszków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie zadano. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

1  

j) w sprawie przyjęcia Programu "Strykowska Karta Seniora". 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie 

Radny Sylwester Kacprzak pytał w kontekście rozstrzygnięć nadzorczych czy zapis w 

uchwale, że jest to prawo miejscowe jest właściwy? 

Radny wskazał na konieczność zmiany daty w załączniku do niniejszej uchwały z 8 sierpnia 

na 31 sierpnia 2017 roku. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków poinformowała, że zapis czy jest to prawo 

miejscowe był konsultowany ze służbami Wojewody , nikt nam nie odpowiedział jaki 

powinien być właściwy- jest to prawo miejscowe czy też nie. Wzorując się na innych 

gminach, które podejmowały wcześniej takie uchwały i zostały ogłoszone w dzienniku 

urzędowym województwa łódzkiego , zawarliśmy zapis o prawie miejscowym. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że w tej uchwale brakuje propozycji co gmina oferuje dla 

seniorów. Zdaniem radnego powinien być utworzony jakiś regulamin, który narzucałby żeby 

gmina mogła wchodzić w jakieś porozumienia np. z inną gminą. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków odpowiedziała, że proponowany w załączniku 

do uchwały Program nie ogranicza tego co Pan radny mówi. Partnerem tego Programu może 

być każdy. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

Przewodniczący rady ogłosił przerwę w obradach celem przygotowania projektu uchwały w 

sprawie zmiany nazwy ulicy Janka Krasickiego. 

Po przerwie Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków przedstawiła ( odczytała) projekt 

uchwały poprawionej w sprawie zmiany nazwy ulicy Janka Krasickiego w miejscowości 

Stryków symbolizującą komunizm. W projekcie uchwały została uzupełniona podstawa 

prawna. Decyzję o tytule uchwały Sekretarz pozostawiła radzie. Tytuł projektowanej uchwały 

został przyjęty według informacji -  wskazań Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi. 

Radny Damian Drzewiecki złożył wniosek o zmianę tytułu uchwały: w sprawie zmiany 

nazwy ulicy Janka Krasickiego w miejscowości Stryków, ponieważ reszta wynika z 

przepisów prawnych. 

Głosowanie nad wnioskiem uchwały:  

9  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące się 

Głosowanie nad uzupełnieniem podstawy prawnej do uchwały:  
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11  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

 

Ad. pkt. 11 Przyjęcie planów pracy stałych Komisji rady na drugie półrocze 2017 r. 

 

Rada Miejska w Strykowie na XXXIX sesji poprzez głosowanie przyjęła plany pracy 

merytorycznych Komisji rady na drugie półrocze 2017 r.  

Głosowanie:  

11  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

Ad. pkt.12 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Bogdan Walczak pytał: 

1) czy znane nam są przeszkody, dla których generalna dyrekcja tak długo nie 

wydaje decyzji dla organizacji ruchu przy ul. Zlotowej w Strykowie ? 

2) kiedy będzie zasiedlony blok przy ul. Sowińskiego? 

3) czy i kiedy nastąpi sprzedaż działek na osiedlu przy ul. Słonecznej i Akacjowej 

bo jest zainteresowanie sprzedażą? 

Radny Bogdan Walczak  mówił, że wystąpi w odpowiednim czasie do powiatu ( po 

przygotowaniu jakie ma to być oznakowanie)  o dodatkowe oznakowanie dotyczące pieszych 

i rowerzystów na ul. Wczasowej w kierunku Cesarki. 

Radny mówił również o tym, że na najbliższym posiedzeniu Komisji Oświaty poruszy temat 

organizacji zajęć w czasie ferii zimowych i wakacji. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa poinformował, że na pierwsze pytanie 

odpowiedź zostanie radnemu udzielona na piśmie. 

Odnośnie zasiedlenia bloku- staramy się zrobić to jak najszybciej jednak jest dużo 

dokumentów do analizy, które jeszcze spływają od wnioskodawców. 

Sprzedaż działek planowana jest na przyszły rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej upoważnił do dalszego  prowadzenia obrad rady 

Wiceprzewodniczącego radnego Grzegorza Kozłowskiego. 

Radny Jarosław Włodarczyk pytał: 

1) na jakim etapie jest przebudowa oczyszczalni ścieków w Bratoszewicach? 

2) na jakim etapie jest projekt budowy świetlicy wiejskiej w Wyskokach? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa poinformował, że na pytania odpowiedź 

zostanie radnemu udzielona na piśmie. 

Radny Andrzej Janeczko mówił: 

1) jeżeli ministerstwo wyraziło zgodę na budowę drogi Ługi-Cesarka to kiedy możemy 

spodziewać się, że droga będzie realizowana? 

2) pół roku temu składałem prośbę o lustro jak się zjeżdża z Cesarki w stronę Sosnowca. 

W międzyczasie powstały lustra na drodze podporządkowanej a to ,o którym 

mówiłem nie powstało. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa poinformował, że na pytania odpowiedź 

zostanie radnemu udzielona na piśmie. 
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Radny Krzysztof Bandurowicz przypomniał, że kilka miesięcy temu na posiedzeniu 

Komisji Rolnictwa Burmistrz informował, że będzie zlecona analiza terenu pod planowaną 

budowę oczyszczalni ścieków – czy na terenie po lisach czy na prywatnym terenie 

przyległym? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że została dokonana taka 

analiza, korzystniejszy jest zakup terenu. 

Radny Krzysztof Bandurowicz powrócił do budowy centrum kultury i mówił, że 

zabezpieczyliśmy w budżecie  na ten cel 16 milionów złotych. Dziś mówimy, że będzie to 

kosztowało ok.40 milionów złotych. Wynika, że nie doszacowaliśmy jakieś 100%.W 

przybliżeniu będzie to 30 milionów złotych. 

Rozpoczynamy kolejne inwestycje nie realizując tych dotychczas rozpoczętych: dwa lata 

temu została wydana decyzja na zagospodarowanie terenu przy cmentarzu katolickim ( od 

strony ewangelickiego) – projekt parkingu i zieleń. Koszt tego- około 900 tys. do miliona 

złotych. Teraz przeznaczamy 700 tysięcy złotych na realizację parku. Wiem, że takie 

inwestycje są potrzebne tylko czy nie jest ich zbyt dużo? Szczycimy się tym, że mamy około 

140 inwestycji. Nie neguję ich potrzeby tylko czy my musimy realizować tak dużą  

inwestycję? Wprowadzajmy mniej inwestycji ale je realizujmy tak aby nie czekały. Ulica 

Legionów jest z końca 2014 roku. Czekają nas kolejne inwestycje: budowa oczyszczalni 

ścieków- cieszymy się że przybywa hal, zakładów produkcyjnych tylko, że każdy z tych 

zakładów będzie odprowadzało ścieki. Wprowadzamy budowę centrum kultury, zamierzamy 

budować kompleks szkolno-sportowy i to wszystko kosztuje więcej niż my zakładamy. 

Żebyśmy tym nadmiarem inwestycji nie strzelili sobie w kolano. To , że tak długo ślimaczy 

się budowa domu kultury świadczy o tym , że być może źle podeszliśmy do tego tematu. 

Kiedyś rzuciłem hasło żeby budować według tego projektu ale w innym miejscu , ciągle 

miałem informację, że nie mamy miejsca. Są miejsca tylko wszystko komasujemy w centrum. 

Powinniśmy bardziej przemyśleć lokalizację bo Stryków jest małą miejscowością. 

Wiceprzewodniczący radny Grzegorz Kozłowski mówił, że przecież radny chciał umieścić  

pomnik na parkingu.  

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że nie upiera się przy lokalizacji pomnika na 

parkingu ponieważ pojechał w teren i argumentacja innych radnych przekonała go , że inne 

miejsce jest lepsze na lokalizację pomnika. Minęło dwa i pół roku a jesteśmy ciągle w 

punkcie wyjścia – mamy tylko pozwolenie na budowę i ciągle się upieramy przy tej 

lokalizacji. Apeluję- wycofajmy się z tej lokalizacji. Ile kosztuje sama część garażu 

podziemnego? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że nic nie stoi na przeszkodzie, 

żeby zrobić spotkanie radnych w tej kwestii, obejrzeć projekt. 

Burmistrz mówił: z jednej strony wstaje radny i pyta kiedy będzie ograniczenie budżetu? 

odpowiem tak: przeanalizujmy po zebraniach wiejskich wnioski, które wpłyną a okaże się, że 

z tych wszystkich wniosków stać nas będzie na realizację ¼. Z których inwestycji  mamy 

zrezygnować? Większość z nich jest planowana z funduszu sołeckiego. Te małe inwestycje 

dotyczą właśnie środków w ramach funduszu sołeckiego. To w takim razie nie przeznaczajmy 

środków w wysokości 800 tys. zł do dyspozycji społeczeństwa. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że podtrzymuje swoje stanowisko, że zatykamy się ilością 

tirów. Budżet Gminy to tak jak w budżet domowy, kiedy pieniądze wydajemy na miarę 

swoich potrzeb. Nie można mówić, że ludzie ciągną pieniądze z całej gminy. Jest to normalne 

ale od tego jest gospodarz, który mówi, że nie da na kolejną kuchnię gazową czy reperować 

klimatyzacji, tylko róbcie to w ramach środków sołeckich. Więc to co mówi Pan Burmistrz, 

że ludzie ze wsi ciągną pieniądze, to taka jest natura ludzka. Natomiast obowiązkiem 

gospodarzy jest wydawanie tych pieniędzy w sposób racjonalny. Dom kultury miał kosztować 

16 milionów a teraz mówi się , że 40 milionów dlatego, że lokalizacja jego jest wciśnięta w 
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centrum, a winda wożąca samochody ma kosztować kilka milionów( czy to prawda?)  więc te 

koszty będą rosły. Wniosek jest taki, że to wszystko trzeba planować do przodu a nie 

dokładać i mówić, że nowe centra logistyczne dadzą środki po to żeby dokładać na dom 

kultury. Myślę, że w innych gminach ten dom kultury za 40 milionów byłby w ogóle 

nierealny. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: a jak była remontowana świetlica w 

Ługach gdzie radny  jest też sołtysem, to nie pytał skąd środki i nie przedstawiał takich 

wniosków. Przed chwilą pytał radny kiedy będzie realizowana droga Cesarka-Ługi, kiedy 

będzie lustro? To też są pieniądze z budżetu. A pytam radnego Bandurowicza – ile będzie 

kosztował pomnik, który zaproponował? 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że około 150 tys. zł. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że ktoś też to może zanegować. 

Proszę nie zapominać o tym, że to rada podejmuje decyzje. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że to prawda, że rada podejmuje decyzje , o czym 

mówił już przy udzielaniu absolutorium Burmistrzowi. Nie winię Pana za wszystko zło co 

tutaj jest. Mówię, że niepotrzebnie rozdrabniamy się, nas na to nie stać żebyśmy realizowali 

wszystkie zachcianki czy potrzeby. Jeżeli mamy duże inwestycje takie jak budowa kompleksu 

szkolno-sportowego wartą przykładowo ok.80 – 100 milionów złotych to musimy o tym 

myśleć. Potrzebne są modernizacje, ocieplenia – nie neguję tego, tylko coś jest ważne a coś 

mniej ważne. Trzeba powiedzieć sobie, że w ciągu jednej kadencji nie robimy kompleksowo 

super remontów , robimy tylko to co najpotrzebniejsze, ze świetlic nie robimy pałaców bo 

potrzeba na budowę tego co jest ważniejsze moim zdaniem. Nasz budżet nie jest z gumy.  

Na budowę domu kultury, oczyszczalnię ścieków, kompleks szkolno-sportowy potrzebne są 

środki. Z pewnych rzeczy możemy zrezygnować gdybyśmy tak apelowali do mieszkańców. 

Dla mnie kompleks szkolno-sportowy jest ważniejszy niż chociażby dom kultury. Park- jest 

potrzebny ale czemu akurat w tym miejscu? Większość mieszkańców w rozmowach też o tym 

mówi i ja to przekazuję. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa pytał czy ci mieszkańcy mówią, że te 

inwestycje w tych małych miejscowościach takie jak place zabaw,  świetlice są niepotrzebne? 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że nie mówią, że są niepotrzebne tylko z czegoś 

trzeba zrezygnować… nie zgodzę się z tym, że mówiłem że są niepotrzebne tylko powinien 

być jakiś priorytet…  

( ze względu na głośną atmosferę na sali obrad – brak możliwości zaprotokołowania 

poszczególnych wypowiedzi) 

 

Ad. pkt. 13 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Karol Lenart mówił, że z tego co wysłuchał dla radnego Bandurowicza ważniejsze 

są sprawy , o których mówił natomiast dla małych społeczności wiejskich np. Gozdowa 

ważne są ich potrzeby lokalne- potrzeby świetlicy i inne, dla radnego Walczaka – to co robi 

dla mieszkańców w swoim osiedlu, z czego korzystają wszyscy mieszkańcy i co cieszy się 

uznaniem również tych co mieszkają poza Strykowem. Priorytety dla wsi spływają we 

wnioskach z sołectw. Dom kultury jest ważny ale należy rozdzielić co dla kogo jest 

ważniejsze, dla różnych grup społecznych. Każdy ma swoją wizję. 

Radny Damian Drzewiecki pytał co się dzieje z planem zagospodarowania przestrzennego 

dla Zatorza w Bratoszewicach, ponieważ dla mieszkańców jest to bardzo ważny temat czy 

będzie można realizować budowę drogi? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że trwają prace planistyczne ale tak 

jak z każdym planem mamy problemy, ponieważ wyłączenia gruntów klasy III są w gestii 
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ministerstwa rolnictwa, które ciągle przedłuża terminy. W związku z tym ,, wyjmujemy ʼʼ  z 

planu grunty klasy III do użytkowania rolniczego i procedujemy plan bez nich. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że nie jest tak jak mówił Pan Burmistrz, że remontując 

świetlicę w Ługach czy budując drogę ja te pieniądze zabieram. Ja tylko powiedziałem o tym, 

że jeżeli są wydatki większe, to się wydatki mniejsze leciutko skraca i się nie wydaje tyle. 

Następna sprawa to budowa tego parku. Buduje się go dlatego, że budowa domu kultury 

będzie realizowana właśnie tu gdzie jest dotychczasowy park, który trzeba wyciąć. Gdyby 

było inaczej nie byłby wycinany park w centrum i nie trzeba by przeznaczać 700 tysięcy 

złotych na budowę parku w bagnie. Doceniam to, że została zrobiona świetlica, wiem co to 

znaczy oświetlenie na wsi, tylko gdyby była sytuacja, że mamy takie duże inwestycje i 

Burmistrz powiedziałby tak, że rok, dwa trzy nie żądajmy tyle, zmniejszmy swoje żądania po 

to żeby zrobić te inwestycje. Mnie o to chodziło i myślę , że radnemu Bandurowiczowi też.   

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że zobaczymy jak to zafunkcjonuje w 

życiu a jego propozycja jest następująca: proszę radnych aby przekazali sołtysom i 

mieszkańcom na zebraniach wiejskich, że ze względu na to , że wchodzimy w duże projekty   

żeby nie składali wniosków tych z zadań wiejskich, a zacząć od samych siebie. 

Radny Andrzej Janeczko pytał Burmistrza czy to jest jego decyzja? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział ,że obowiązkiem radnego jest 

udział w zebraniach wiejskich w związku z czym prosi o przekazanie radnych takiej 

informacji na zebraniach, które się będą odbywać. 

Radny Marek Gierat mówił, że przysłuchuje się wypowiedziom jednej i drugiej strony i 

pytał czy w końcu jest nas stać na te inwestycje typu świetlice , ogródki, dom kultury czy nas 

nie stać? 

Prowadzący obrady udzielił głosu Mieszkańcowi Gminy Stryków. 

Mieszkaniec Gminy Stryków mówił o: 

1) występowaniu od jakiegoś czasu problemu ze śmieciami w Gminie Stryków. W 

związku z tym, czy wzrosną  opłaty w następnym roku? Czy osoby przyjezdne 

głównie Ukraińcy, Białorusini też ponoszą takie opłaty? 

2) kilka miesięcy temu Pani Skarbnik powiedziała, że budżet po stronie wpływów jest 

prognozą a po stronie wydatków nieprzekraczalnym limitem. Każdy potrafi czytać i 

wyczyta czy budżet się rozdrabnia czy nie. 

3) temat do refleksji przed zbliżającym się rozpoczęciem roku szkolnego- czy jesteśmy 

na tyle bogatą gminą- dziewięćdziesiątą piątą w rankingu gmin w Polsce- pierwszy 

jest Kleszczów-  że stać nas na utrzymywanie pięciu szkół z nieco ponad tysiącem 

uczniów , w nawiązaniu do tego kiedy powstanie kompleks? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił; 

1) śmieci- analizujemy gospodarkę śmieciową, ponieważ ważnym elementem jeśli 

chodzi o przyszły rok jest moment otwarcia zakładu utylizacji odpadów. Nie wiemy w 

którym momencie to nastąpi a będzie to determinowało jeśli chodzi o środki 

przeznaczone na ten cel. 

Obowiązkiem właściciela posesji jest zgłoszenie aktualnie na danej posesji osób 

zamieszkujących i powinno być to w złożonej deklaracji. Deklaracje są sukcesywnie 

weryfikowane jednak nie da się skontrolować wszystkich posesji ile tam jest osób . Są 

również dokonywane analizy ilości odebranych odpadów z poszczególnych posesji i 

jeżeli zdarzają się sytuacje , że znacznie przekracza to ustaloną normę , dokonywana 

jest kontrola posesji.  

Mieszkaniec Gminy Stryków pytał co w takim razie ze śmieciami pojawiającymi się przy 

pojemnikach? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że śmietniki powinny być zamykane, 

a nie ma wtedy żadnych przeszkód aby nie składować odpadów w pojemnikach zgodnie z ich 
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przeznaczeniem na poszczególne frakcje. Pojawiały się w tych pojemnikach odpady, których 

nie powinno tam być, co jednocześnie wykluczało ich odbiór jako odpadów segregowanych. 

Oznacza to, że nie potrafimy jeszcze segregować śmieci i dlatego pojemniki zostały 

zamknięte co nie umożliwia to wrzucania do nich takich odpadów, które tam powinny trafić. 

Ilość szkół – decyzja o tym czy likwidujemy którąś placówkę należy do rady. Ze względu na 

to, że będziemy mieć coraz większą liczbę mieszkańców a tym samym dzieci, nie 

zamierzamy żadnej placówki w tej chwili likwidować. Obecnie rozbudowujemy placówkę w 

Dobrej z tego względu, że miejsca dla dzieci było już za mało. 

Radny Bogdan Walczak mówił o tym już dużo wcześniej, a teraz przypomina, że radni 

powinni patrzeć na gminę całościowo a nie tylko przez pryzmat swojego okręgu wyborczego , 

aby dyskusje nie szły w kierunku spornym. Na jednym z posiedzeń komisji rady radny 

Pożarlik mówił o tym , że zakłady zlokalizowane u nas nie chcą nam pomagać w sprawach 

zasilających ale z drugiej strony co my jesteśmy w stanie zaoferować tym zakładom? Dlatego 

propozycja Burmistrza aby spotkać się i przedyskutować już te projekty, które zostały 

wykonane i między sobą w radzie podjąć decyzję jest słuszna. 

Radny mówił, że wtedy gdy była podejmowana o parku on nie głosował za tą uchwałą 

ponieważ według niego nie jest to park tylko skwer, miejsce odpoczynku, spotkań, ale trudno 

to miejsce nazwać parkiem. Było to już chyba z 5-6 lat temu. Miałem dzisiaj wystąpić do 

sołtysów z Ługów, Warszewic , Bronina po to żeby stworzyć ścieżkę rowerową z tamtych 

kierunków ponieważ bardzo dużo ludzi jeździ rowerami. 

Nikt nie zwraca na to uwagi , sołtysi również, wszyscy jeżdżą w kierunku Łodzi a nikt nie 

zauważył, że między Hotelem 500 a mostem nie ma oświetlenia ulicznego. Jest to zagrożenie. 

Radny zwrócił się do Burmistrza z propozycją aby Burmistrz rozważył wystąpienie do 

Tulipan Parku w sprawie oświetlenia tego terenu. 

Pani Danuta Kwiatkowska sołtys wsi Sadówka mówiła, że przykro słuchać z ust sołtysa i 

jednocześnie radnego Pana Janeczko, że Sadówka i Gozdów dostały coś więcej niż wszyscy. 

To był zły przykład. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że to rada przegłosowała takie lub inne 

postępowanie. Ale ani rada ani żadna z komisji rady nie występowała z propozycją 

utworzenia parku w tym miejscu , w którym jest tworzony. To Burmistrz jest projektodawcą 

uchwał, owszem rada głosowała nad takim projektem. Takich przykładów można podać 

więcej. To co zostało wcześniej powiedziane, że błędne decyzje, nie do końca przemyślane 

powodują reakcję łańcuchową , generują koszty tak jak przy wyborze miejsca pod budowę 

domu kultury, gdzie konieczna jest likwidacja parku, przeniesienie biblioteki, zajęć. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy pytała czy inna lokalizacja nie będzie związana z 

kosztami?   

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że nie z takim jak obecna. 

Na przykład studium wykonalności ,o którym dyskutowaliśmy przy planowanej budowie 

nowej oczyszczalni ścieków gdzie były głosy żeby budować na zakupionym terenie po lisach. 

Pan Burmistrz powiedział dzisiaj, że korzystniejsze jest budowanie na przyległych terenach 

prywatnych. Czyli wykonywanie studium wykonalności jest zasadne. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa powiedział , że przy określonej cenie zakupu. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że powróci do tego tematu na następnej sesji. Dziś 

ma wniosek do Komisji Uchwał i Wniosków aby rada wybrała się obejrzeć blok komunalny. 

Wiceprzewodniczący radny Grzegorz Kozłowski mówił, że Komisja Oświaty w planie 

pracy na drugie półrocze 2017 roku w miesiącu październiku  ma taki punkt. Nic nie stoi na 

przeszkodzie aby wszyscy radni wzięli udział w posiedzeniu tej Komisji więc nie powielajmy 

wniosków. 

Radny Jarosław Włodarczyk wnioskował o dowieszenie pięciu lamp oświetleniowych… 
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Radny Andrzej Pożarlik mówił, że będą zebrania wiejskie to sołectwo może złożyć taki 

wniosek do projektu budżetu. 

 

Ad. pkt. 14 Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Damian Drzewiecki odczytał protokół 

Komisji U i W i poinformował, że na posiedzeniu w dniu 31 sierpnia 2017  roku Komisja nie 

przyjęła wniosków. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że protestuje przeciw takiemu postępowaniu. 

Postawił wniosek formalny i obowiązkiem prowadzącego obrady jest poddać wniosek pod 

głosowanie a nie decydować arbitralnie, że wniosek nie może być przyjęty. Nie jest istotne, że 

Komisja ma w planie pracy taki punkt, wniosek był o to żeby cała rada zwizytowała blok. 

 

Głosowanie nad protokołem KUiW: 

Głosowanie: 7 głosów za 

1 głos przeciw 

1 głos  wstrzymujący się 

 

Ad. pkt. 15 Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXIX  sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie, prowadzący obrady Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 

13.47 dokonał zamknięcia sesji mówiąc: ,, zamykam trzydziestą dziewiątą  sesję Rady 

Miejskiej w Strykowie ˮ. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

 

                  

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w 

Strykowie    

                                   Paweł Kasica 

 

 

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej w 

Strykowie    

                                  Grzegorz Kozłowski 

 

 


